



Q&R #1_FR

Date: Le 25 juillet 2018

Projet: Acquisition et installation de bornes de recharge de niveau 2 pour véhicules électriques (7)

*The english version of this question can be found in the following page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors d'amendements ou Q&R antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question 1:

Pouvez-vous fournir des informations supplémentaires sur le système de gestion global de FLO afin que nous puissions déterminer la meilleure compatibilité avec notre système, ou nous diriger vers où nous pouvons trouver des informations supplémentaires?

Réponse 1:

Nous suggérons aux entreprises de visiter le site Web de FLO et de contacter directement FLO pour plus d'informations sur la compatibilité de leurs systèmes.

<https://flo.ca/>

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.



Q&A #1_ENG

Date: July 25th, 2018

Projet: Supply and installation of Level 2 Electric vehicle charging stations (7)

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question 1:

Can you kindly provide additional information on the FLO Global Management System so as we can determine the best compatibility with our system, or direct us to where we can find additional information?

Answer 1:

We would suggest the companies visit the FLO website and contact FLO directly for more information on compatibility to their systems.

<https://flo.ca/>

All other terms and conditions remain the same.